

Demonstrating Social Responsibility by Donating

In 2008, HKQAA set up the Business and Community Supporting Fund (BCS Fund) to subsidise enterprises as they engage in sustainable development and contribute to the creation of a harmonious community.

From September to November 2010, HKQAA gave donations to several organisations to support their charitable activities, including Hong Kong Red Cross China Flood Relief; St. James' Settlement People's Food Bank; and the Hong Kong Federation of Electrical and Mechanical Contractors Limited's Construction Charity Fund. On 23 November 2010, HKQAA's Chairman, Ir. Prof. Peter Mok, and Chief Executive Officer, Dr Michael Lam, visited the People's Food Bank to learn about their daily operations.

愛心捐助·實踐社責

本局在 2008 年成立了企業社區支援基金，以資助形式支援企業及社區達至持續發展，藉此提升企業整體競爭力及建設和諧的社區環境。

本局於 2010 年 9 月至 11 月，以善款形式捐助了三間機構的慈善活動，分別是香港紅十字會的內地洪災救援，聖雅各福群會眾膳坊的食物銀行籌款，以及香港機電工程商聯會的「建造業關懷基金」籌款。其中，本局主席莫國和教授工程師和總裁林寶興博士，於 11 月 23 日專程到訪聖雅各福群會，了解該會食物銀行的日常運作。

